
Protokoll fört vid möte med styrelsen för Bunge Fiber ekonomisk förening den 
10 augusti 2016 

Närvarande styrelseledamöter: Sven Boman, Mikael Hamstedt, Bengt Horn och 
Gullbritt Thorsell.   

Frånvarande: Mats Larsson, Leif Pettersson och Mats Widgren. 

1. Ordförande Sven Boman öppnade mötet.  

2. Föregående mötes protokoll lades till handlingarna.  

3. Ekonomi. Ekonomiskt saldo idag är 56 562 kronor. 

Ett antal ytterligare fastighetsägare som fått bredband indraget har nu även kopplat 
in sig. 

Samtliga abonnenter har betalat kvartalsavgiften för ComHem (sista betalningsdag 
27 juli 2016).  

Antalet medlemmar i föreningen har utökats med en till 192 st. 

4. Flera abonnenter har haft problem med Comhems tjänster under sommaren. 

5. Hemsidan är uppdaterad med information enligt förra styrelseprotokollet.  

Antalet besökare på Hemsidan sedan förra styrelsemötet är ca 900 st. 

6. Ordföranden kontaktar Göran Karlsson och Leif Pettersson för att få ett underlag 
före nästa styrelsemöte inför förhandling med IP-only angående bonus i enlighet 
med p. 2.6 i Överenskommelsen mellan IP-only Telecommunication Networks AB 
och Bunge Fiber Ekonomisk förening. 

7. Nästa styrelsemöte blir onsdagen den 27 oktober 2016 kl. 18.00 i Träffpunktens 
lokaler. 

8. Sven Boman avslutade dagens styrelsemöte. 

 

Vid protokollet 
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